

## CLOSURE COMPRESSION MOLDS

### 压盖模具

▲ 压盖模具适用于SACMI压盖设备，可替代原装SACMI模具，也可互配。无论是速度、稳定性、寿命都有最大限度的让客户觉得满意。

▲ Closure compression molds are suitable for SACMI gland equipment, which can replace the original SACMI molds, but also can be interchangeable with each other could maximize customer satisfied no matter on speed, stability or life span.

▲ 各种瓶口：  
1810、1881、2925、3025、38等各种水和碳酸饮料等类型产品应用。

▲ Cavitaton:  
Applications of various types of water and carbonated beverages such as 1810, 1881, 2925, 3025, 38, etc.

▲ 各种腔数：  
24、32、48、64

▲ Neck finish:  
24、32、48、64



CCM 48 SB 高速模具  
SB gland mold



CCM 48 SB 高速整模  
SB gland mold



38口模具零件  
Neck 38 mold parts



38口整模  
Neck 38 mold



1810模具零件  
1810 mold parts



1810整模  
1810 mold



1881模具零件  
1881 mold parts



1881整模  
1881 mold



3025水盖模具零件  
Mold parts for neck 3025 cap of water bottle



3025水盖整模  
Mold for neck 3025 cap of water bottle

## CLOSURE COMPRESSION MOLD CONVERSION

### 压盖模具改造

- Demark 可为客户提供快速、安全、高效、性价比高的各种瓶坯、瓶盖、注盖模具零配件，并保持与原产模具可互通互配，减少客户备库，以及提供旧模具增值服务---模具翻新、增减克重的改造项目。更换机器瓶盖模具，改造折边切环、滑道。
- Demark can provide customers with fast, safe, high efficiency, high cost performance of various bottles, bottles. Cover and cover mold parts, and keep the original mold to be compatible with each other, reduce the customers. Library, as well as the provision of old mold value-added services -- mold renovation, the addition of the weight of the renovation project.



刮料盘配件  
Scraper plate accessories

ccm64, ccm48, ccm32刮料盘  
ccm64, ccm48, ccm32  
Scraper turntable



水分配器芯/水分配器外套  
Water distributor core/Water dispenser coat



塑料 挡盖条  
Plastic strip door



脱料 杆总成  
Discharge bar assembly



切环折边机配件  
Slitting & folding machine accessories



高压油分配器及离合器  
High pressure oil distributor and clutch



三位阀、油缸杆及上下法兰  
Hydraulic valve, The pistonrod



刮料盘挡板  
Scraper baffle



水路配件  
Water accessories



盖 缘模  
The cavity



盖面模  
Covering mold



铜头和模内芯  
Copper head and mold core.

## CAP COMPRESSION MACHINE ACCESSORIES

### 压盖机配件

- 我们同时提供基于SACMI平台丰富的压盖机配件。
- At the same time, we also provide a variety of machine parts based on SACMI platform.